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Protokół Nr VI/22 

z VI posiedzenia Kętrzyńskiej Rady Seniorów II kadencji 

w dniu 19 września 2022 r. godz.930 

- w Ratuszu Miejskim Kętrzynie 

 

Ustawowy skład Kętrzyńskiej Rady Seniorów 21 członków, obecnych 16 członków. Lista 

obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Nieobecni: 

Pan Krzysztof Głusiec 

Pan Stanisław Kulas 

Pani Zofia Lachowska 

Pani Janina Milewicz 

Pan Stanisław Żach 

W posiedzeniu ponadto udział wzięli: 

Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych 

      

Ad. pkt 1. 

Przewodnicząca Rady Pani Grażyna Turzańska-Giebień powitała zebranych i otworzyła             

VI posiedzenie Kętrzyńskiej Rady Seniorów. 

Ad. pkt 2. 

Przewodnicząca Rady przedstawiła poniższy porządek obrad – zał. nr 2 do protokołu: 

 

1) Otwarcie posiedzenia. 

2) Przyjęcie porządku obrad. 

3) Omówienie wniosków zgłoszonych na V posiedzeniu Kętrzyńskiej Rady Seniorów w dniu 

21 czerwca 2022 r. 

4) Ustalenie miejsca dyżurów Kętrzyńskiej Rady Seniorów. 

5) Sprawy różne. 

6) Przyjęcie protokołu z V posiedzenia z dnia 21 czerwca 2022 roku.  

10) Zamknięcie posiedzenia.  

 

Do odczytanego porządku nie zgłoszono zmian i Rada jednogłośnie: 16 głosów „za” przyjęła 

porządek obrad. 

 

Ad. pkt 3. 

Przewodnicząca odczytała wnioski, które zostały zgłoszone podczas dyżurów Kętrzyńskiej 

Rady Seniora. 

1. Prośba o wpłynięcie na Spółdzielnię Mieszkaniową PIONIER w sprawie likwidacji 

parkingu przy ul. Różanej 2. 

2. Konieczność dostępu (zatrudnienia) endokrynologa i okulisty na NFZ na terenie 

miasta Kętrzyn. Temat zostanie omówiony na następnym posiedzeniu KRS przez 

Starostę Kętrzyńskiego. 

3. Uruchomienie komunikacji miejskiej do ul. Bydgoskiej. 
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Ad. pkt 4. 

Ustalenie miejsca dyżurów Kętrzyńskiej Rady Seniorów. Jednogłośnie zatwierdzono miejsce 

w Byłej Loży Masońskiej przy ul. Mickiewicza 1. Katarzyna Kopeć poinformowała, że we 

wtorki będzie przekazywana teczka niezbędna na dyżury do Biura Obsługi Interesanta w 

Urzędzie Miasta (parter) i osoba dyżurująca będzie ją odbierała. 

Członkowie KRS zwrócili się z prośbą do Katarzyny Kopeć o wystosowanie pisma do PGK 

Komunalnik celem bezpłatnego zamieszczenie plakatów promujących dyżury KRS na 

słupach ogłoszeniowych. 

Poproszono również o możliwość zamieszczenia informacji o dyżurach w bezpłatnej gazecie 

lokalnej.  

   

Ad. pkt 5. 

 

W sprawach różnych poruszono: 

1. Lekceważenie niektórych członków KRS obowiązku uczestnictwa w dyżurach 

zgodnie z harmonogramem. 

2. Poruszono temat czy należy wpisywać w protokole kto nie uczestniczy w sesjach 

KRS. Pan Zbigniew Nowak podkreślił, że w protokole należy zaznaczać kto jest 

nieobecny na sesji KRS, bądź należy protokołować kiedy dany członek wychodzi lub 

wchodzi na posiedzenie KRS. Członkowie, którzy zostali wybrani do KRS powinni 

uczestniczyć w posiedzeniach lub złożyć wniosek o rezygnacji. Jednogłośnie 

przegłosowano za szczegółowym protokołowaniu zdarzeń. Halina Niewiadomska 

zaproponowała również zasadę, że przed posiedzeniem należy poinformować 

Przewodniczącą o swojej ewentualnej nieobecności co również jednogłośnie zostało 

przyjęte. Anna Dziemiańczuk podkreśliła, że należy również uzasadniać i 

usprawiedliwiać swoją nieobecność na dyżurach KRS. 

3. Zofia Werner poinformowała zebranych, że na szkoleniach w których uczestniczy, 

zebrani są zdziwieni, że KRS ma tak dużo członków. 

4. Przewodnicząca oznajmiła, że do Budżetu Obywatelskiego na rok 2023 wpłynęło 16 

wniosków, które obecnie są weryfikowane przez Zespół ds. BO. Zbigniew Nowak 

opowiedział o swoim poprzednim wniosku na rok 2022, który został zrealizowany. 

Poinformował również, że złożył wniosek do projektu budżetu na rok 2023 o parking 

przy PZU. Również złożył wniosek do projektu budżetu na dokumentację o 

zwiększenie parkingu od ul. Pileckiego (garaże) 

Katarzyna Kopeć przedstawiła procedurę wyboru wniosków do BO, które będą 

zrealizowane w roku 2023.   

5. Przewodnicząca KRS apelowała o uczestnictwie w uroczystościach, szczególnie 

prosiła o zgłoszenie się osób chętnych do delegacji składającej kwiaty. Zofia Werner 

zgłosiła swoją gotowość. Janina Wilczek zaznaczyła, że nie da się teraz tego 

zaplanować kto będzie mógł uczestniczyć, więc prosi, aby Przewodnicząca 

informowała członków o uroczystościach a członkowie zgłaszają do Przewodniczącej 

swoje uczestnictwo. 

6. Katarzyna Kopeć poinformowała, że Starosta Kętrzyński przybędzie na kolejne 

posiedzenie KRS i odpowie na wszystkie pytania dotyczące opieki zdrowotnej na 

terenie Powiatu Kętrzyńskiego. 

7. Katarzyna Kopeć rozdała wszystkim zebranym członkom harmonogram dyżurów 

KRS. 

8. Maria Kaliszewicz przedstawiła ogłoszony konkurs na aktywą seniorkę/aktywnego 

seniora. Zadała pytanie czy Rada chce kogoś wytypować. Anna Dziemiańczyk 

zgłosiła Przewodniczącą KRS Grażynę Turzańską – Giebień co pozostali członkowie 
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poparli. Ustalono, że Katarzyna Kopeć spotka się z Przewodniczącą celem pozyskania 

danych do wniosku zgłoszeniowego. Katarzyna Kopeć zobligowała się, że przygotuje 

wniosek i wyśle do organizatora konkursu. 

9. Lucjan Niziołek zgłosił niski poziom organizacji szkoleń przez FOSĘ. Maria 

Kaliszewicz zgłosi ten fakt na posiedzeniu Wojewódzkiej Rady Seniorów oraz 

poprosi, aby szkolenia dla seniorów były bardziej atrakcyjne. Maria Kaliszewicz 

poprosiła o pytania, które będzie mogła zgłosić na Wojewódzkiej Radzie Seniorów. 

Zofia Werner zgłosiła, że należy wysłać prośbę do NFZ o podpisywanie umów z 

lekarzami na lepszych warunkach. 

10. Członkowie spytali Katarzynę Kopeć czy odbędzie się Bal Seniora i kto go będzie go 

organizował. Pani Katarzyna obiecał, że jak tylko będzie znała decyzję to poinformuje 

o tym KRS. 

11. Przewodnicząca informacyjnie odczytała, który członek należy do jakiego zespołu i 

poprosiła o organizację spotkań i ustalenie planu działania. 

  

Ad. pkt 8. 

W tym punkcie Przewodnicząca odczytała protokół z V posiedzenia z dnia 21 czerwca 2022 

roku. Jan Przewłocki zgłosił uwagi, że w protokole brakuje zapisów na temat omawiania 

tematu w sprawie pieniędzy, które były zbierane w latach 80.ych na budowę pawilonu 

szpitalnego w Kętrzynie.  Zebrani członkowie jednogłośnie stwierdzili, że powinno być                    

to protokole, że taki temat był poruszany na sesji KRS. Wniesiono poprawki zgłoszone przez 

Jana Przewłockiego do protokołu z V posiedzenia i przystąpiono do głosowania. W 

głosowaniu brało udział 16 Radnych, 16 z nich było za przyjęciem poprawek. Przyjęto więc 

protokół z V posiedzenia z wniesionymi poprawkami jednogłośnie. 

 

Ad. pkt 10 

Przewodnicząca Rady zamknęła posiedzenie. 

  

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Katarzyna Kopeć  

 

Przewodnicząca  
Kętrzyńskiej Rady Seniorów 

 
                                                                                        -  Grażyna Turzańska-Giebień 

 

 


